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Since 1984

Arts Industrial Company



簡 介
雅緻實業公司於1984年7月在香港成立。自1991年4月開始，生產工場已遷往中國深圳，並成

立雅緻五金廠。經過二十多年來的開發與發展，我廠現已成為生產各類工商業儀器絲印面板的

專家。產品材料主要由PC、PET等加工製成，應用於電子設備、家用電器、玩具、工業儀錶、

醫療器材上，出口遠銷世界各地。 為擴大生產範圍及提高產品品質，我廠於2007年4月遷至沙

灣的新址擴充營業。現時廠房面積達5,000㎡�，員工250人；當中包括來自香港與國內優秀的

管理及技術人員，雅緻正逐步邁向世界級水平，確保為客戶提供高質量的產品。

此外，我廠已於2002年取得ISO9001：2000認證，更獲SONY、CANON、PIONEER等著名日本

公司的《綠色夥伴》證書；並將於2008年取得ISO14001：2004及QC080000認證，為產品質

素、環境保護及公司文化提供更有力的保證。

会社案内
雅緻實業公司（アーツ・インダストリアル・カンパニー）は、1984年7月に香港にて創
業。1991年4月より生産部門を中国深圳に移転し、「雅緻五金廠（アーツ・メタル・ファクト
リー ）」を設立。20年にわたる業績拡大・技術開発のノウハウを基に、様々な工場の生産設
備で使用される銘版のシルク印刷を専門としております。主にPCやPET素材から加工されるこ
れらの製品は、電子デバイス、家電製品、玩具、工場用計器、医療用器具などに応用されて
おり、完成品は海外輸出され、広く世界中で販売されています。
2007年4月には、操業拡大のため工場をさらに新しく沙湾に移転。生産品目の拡大、品質の向
上を目指しております。現在のこの総敷地面積5,000㎡の新工場には、香港・中国両方から採
用した優秀なマネジメント、技術者たちを含む250名ほどの強力なスタッフを擁しておりま
す。他社に負けない優秀な人材のおかげで、我が社も次第に世界クラスの生産基準を達成し
つつ、品質、数量ともにすぐれた製品をお客様にご提供しております。
2002年にはISO9001:2000認定書、およびSONY、CANON、PIONEERなどの大手日本企業から“グ
リーンパートナーシップ”を頂きました。2008年には ISO14001:2004と QC080000 を取得す
る予定です。すべて、高い品質へのこだわり、環境保護への取り組み、エクセレンスを追求
する企業文化の立証として、ご理解いただけるものと思います。



PROFILE

Arts Industrial Company has been established since July 1984 in Hong Kong. Starting from 
April 1991, its manufacturing plant has been relocated to Shenzhen, when Arts Metal Factory 
is founded. After 20 years of business expansion and developments, our factory has become a 
specialist in printing silkscreen nameplate, used in the production of different industrial equip-
ment. Primarily made from material including PC and PET, these products are applicable in 
electronics devices, home appliances, toys, factory meters and medical equipment. Exported 
overseas, they are sold around the world.�
Since April 2007, our factory has relocated to its new site in Shawan in order to expand its opera-
tions, with the aims of raising its production variety and product quality. Currently, our factory 
occupies an area of 5,000m², with a 250-strong workforce, including high-caliber management 
and technical personnel from Hong Kong and the mainland. Due to these competitive advan-
tages, Arts Industrial Company is gradually embracing world-class production standards, to 
provide customers with both quality and quantity products.  

In addition, our factory obtained ISO9001:2000 endorsement in 2002, along with “Green Partner-
ship” certifications from renowned Japanese corporations including SONY, CANON and PIO-
NEER. It is expected to acquire ISO14001:2004 and QC080000 in year 2008. All these provide a 
strong testimony to its product quality, commitment to environmental protection and corporate 
culture of excellence.  

I S O  證 書 及 綠 色 夥 伴 等 證 書



工作流程方面

營業策劃、以客為本

技術開發、團隊精神

設備精良、高效生產



營業策劃、以客為本

品質管理、精益求精

信守承諾、出貨準時



我們的 PC、PET絲印銘版、絕緣零件、

薄膜開關、及軟線路板，適用於影印

機、相機、洗衣機、電視機、計算機、

遙控器、按摩器、電腦等的電子產品。

電子機器用のPC、PET、アルミ板、絶
縁部品、メンブレインスイッチ、フレ
キシブルプリント回路などの製造とシ
ルク印刷。（複写機、カメラ、洗濯
機、テレビ、電卓、リモコン、マッサ
ージャー、コンピュータ用など)

產 品



Our products – PC/PET silkscreen print-
ing nameplate, insulation parts, electronic 
membrane switch and flexible circuit are 
applicable for electronic commodities: 
copier, camera, washer, TV, calculator, re-
mote control, massager and computer, etc.

免責聲明：

對我司因公布客戶產品信息，而產生的一

切結果我司不承擔任何法律及其它責任．

如有客戶不希望公布產品信息，請盡快與

我們聯系！敬請諒解．




